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PROTOKÓŁ NR IX/2025 

 

z IX Sesji Rady Miejskiej w Złocieńcu, odbytej w dniu 27 lutego 2025 roku. 

 W Sesji uczestniczyło 15 Radnych, co stanowi 100 % składu ustawowego Rady. 

 

W Sesji udział wzięli: 

- Burmistrz Złocieńca – Pani Małgorzata Głodek, 

- Zastępca Burmistrza Złocieńca – Pan Jacek Szadzewicz, 

- Sekretarz Gminy – Pan Jacek Brzozowski, 

- Skarbnik – Pan Jacek Zbierajewski, 

- Radca Prawny – Pani Jolanta Czepe. 

 

Obradom przewodniczyła: Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu Pani Aneta Kuszmar. 

 

Protokołowała – Młodszy Referent Marzena Skupień 

 

Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 

Wysoka Rado ! 

Szanowni Państwo ! 

Chciałbym poinformować, że przebieg dzisiejszej sesji jest transmitowany na żywo  

i nagrywany. Każdy kto chciałby zabrać głos w trakcie sesji będzie to rozumiane, jako 

wyrażenie zgody na publikację jego wizerunku w przestrzeni publicznej. 

 

Punkt 1: Otwarcie Sesji. 

 

Otwarcia IX Sesji RM dokonała Przewodnicząca Rady Pani Aneta Kuszmar (godz. 14:00). 

Powitała Radnych, Panią Burmistrz Małgorzatę Głodek, Pana Jacka Szadzewicza Zastępcę 

Burmistrza, Radnych powiatowych, prezesów, dyrektorów i kierowników jednostek 

budżetowych i organizacyjnych gminy, sołtysów oraz wszystkich przybyłych gości. 

Następnie Przewodnicząca stwierdziła prawomocność obrad – 100% składu Rady wobec 

powyższego obrady bęły prawomocne (na sali było obecnych 15 Radnych).  

 

Punkt 2: Ustalenie porządku obrad. 

 

Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 

Radni wraz z zawiadomieniem o sesji otrzymali w załączeniu porządek obrad. 

Czy są jakieś propozycje zmian w porządku obrad? 

 

Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 

Pani Przewodnicząca, Szanowna Rado, Szanowni Państwo bardzo proszę o możliwość zamiany 

w punkcie 7 druku numer 142 na druk numer 142A, ta zmiana spowodowana jest tym, że po 

wczorajszej jeździe testowej doprecyzowano kilometraż. Nie będzie przystanku przy ulicy 

Bydgoskiej, a przystanki na ulicy Chrobrego i Prusa ustalamy jako dwustronne. Bardzo proszę 

o możliwość zamiany tego druku. Dziękuję. 

  

Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 

ZMIANA I: W punkcie 7  druk nr 142 zastępuje się drukiem 142A. 
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Kto z Państwa Radnych jest „za” ww. zmianą proszę o głosowanie? Kto jest „przeciw”? Kto 

„wstrzymał się” od głosu? 

Rada Miejska w Złocieńcu w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów oddano „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) przyjęła ww. zmianę do porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 

głosowali za przyjęciem ww. zmiany - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado bardzo proszę o dodanie w punkcie 7 podpunktu 

i) w brzmieniu:  w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Złocieniec na 2025 rok - druk 

nr 146. Jako uzasadnienie są  dochody budżetu gminy Złocieniec, które są zmniejszone o kwotę 

prawie 1 800 000 zł. Dochody bieżące ulegają zwiększeniu W związku z powyższym zasadne 

jest wprowadzenie tego projektu uchwały. 

 

Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 

ZMIANA II: W punkcie 7 po podpunkcie h) dodaje się podpunkt i) w brzmieniu: w sprawie 

dokonania zmian w budżecie Gminy Złocieniec na 2025 rok - druk  nr 146; Kto z Państwa 

Radnych jest „za” ww. zmianą proszę o głosowanie? Kto jest „przeciw”? Kto „wstrzymał się” 

od głosu? 

Rada Miejska w Złocieńcu w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów oddano „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) przyjęła ww. zmianę do porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 

głosowali za przyjęciem ww. zmiany - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, bardzo proszę o dodanie w punkcie 7 podpunktu  

j) w brzmieniu: zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Złocieniec na lata 2025 – 2032 - druk nr 147. Zmiany te wynikają ze zmian projektu uchwały 

budżetowej tam gdzie dodaje się przedsięwzięcia do zobowiązań finansowych. 

 

Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 

ZMIANA III: W punkcie 7 po podpunkcie i) dodaje się podpunkty j) w brzmieniu  zmieniająca 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złocieniec 2025- 2032 druk nr 

147. Kto z Państwa Radnych jest „za” ww. zmianą proszę o głosowanie? Kto jest „przeciw”? 

Kto „wstrzymał się” od głosu? 

Rada Miejska w Złocieńcu w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów oddano „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) przyjęła ww. zmianę do porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 

głosowali za przyjęciem ww. zmiany - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu Pani Aneta Kuszmar odczytała porządek obrad 

po zmianach: 
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1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołu z VIII Sesji Rady Miejskiej w Złocieńcu. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Złocieńca z pracy w okresie międzysesyjnym – druk nr 136. 

5. Sprawozdania ustne komisji problemowych Rady Miejskiej w Złocieńcu z pracy  

w okresie międzysesyjnym. 

6. Ocena wdrażania Strategii Rozwoju Gminy Złocieniec na lata 2023 – 2028 za rok 2024 – 

druk nr 137. 

7. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie przyjęcia Programu osłonowego pt. „Korpus Wsparcia Seniorów” 

na rok 2025 w gminie Złocieniec – druk nr 138; 

b) w sprawie regulaminu określającego dla nauczycieli poszczególnych stopni awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez gminę Złocieniec wysokość stawek 

dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy oraz 

szczegółowe warunki przyznawania tych dodatków, szczegółowe warunki obliczania  

i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń 

wynikających ze stosunku pracy, z wyłączeniem świadczeń z zakładowego funduszu 

świadczeń socjalnych, świadczenia, o którym mowa w art. 53a i dodatku, o którym 

mowa w art. 54 ust. 5 ustawy Karta Nauczyciela – druk nr 139; 

c) w sprawie udzielenia przez Gminę Złocieniec pomocy finansowej Województwu 

Zachodniopomorskiemu na realizację zadania publicznego – druk nr 140; 

d) w sprawie wysokości cen i opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej gminy Złocieniec - druk nr 141; 

e) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych i dworców oraz warunków  

i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych i dworców, których właścicielem 

lub zarządzającym jest gmina Złocieniec udostępnionych dla operatorów  

i przewoźników – druk nr 142A; 

f) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działki nr ewid. 12/5 obręb ewid. 0010, Złocieniec-10 

jednostka ewid. Złocieniec - obszar miejski – druk nr 143; 

g) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla dwóch części 

Śródmieścia miasta Złocieniec – druk nr 144; 

h) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Stronie Śląskie z przeznaczeniem 

na usuwanie skutków powodzi, która wystąpiła na terenie Gminy Stronie Śląskie we 

wrześniu 2024 roku – druk nr 145; 

i) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Złocieniec na 2025 rok – druk nr 146; 

j) zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złocieniec 

na lata 2025-2032 – druk nr 147. 

8. Komunikaty i oświadczenia. 

9. Trybuna obywatelska. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

 

Punkt 3: Przyjęcie Protokołu z VIII Sesji Rady Miejskiej w Złocieńcu. 

 

Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 

Protokół z VIII Sesji został Państwu Radnym wysłany drogą elektroniczną. Czy Państwo Radni 

mają jakieś uwagi do Protokołu? Jeśli nie ma uwag to przystępujemy do głosowania. 
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Rada Miejska, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 

0 głosów “wstrzymujących się”) – przyjęła Protokół Nr VIII/2025 z VIII Sesji Rady Miejskiej 

w Złocieńcu, odbytej w dniu 30 stycznia 2025 roku. 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 

głosowali za przyjęciem Protokołu z VIII sesji - lista głosowania imiennego stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Punkt 4: Sprawozdanie Burmistrza Złocieńca z pracy w okresie międzysesyjnym – druk 

nr 136. 

 

Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, chciałabym uzupełnić swoje 

sprawozdanie o informacje, które gdzieś umknęły. Między innymi z końcem stycznia i na 

początku lutego odbyło się kilka spotkań, o których nie powiedziałam też w sprawozdaniu,  

a jest to ważne z punktu widzenia tego jak chcemy kształtować taką politykę tutaj też na terenie 

miasta i do jakich też przedsięwzięć chcemy się przygotowywać. 31 stycznia razem  z Zastępcą 

braliśmy udział w gali podsumowującej 2024 rok w mieście partnerskim Pyrzyce i między  

innymi z tamtego wyjazdu rodzi się pomysł powrotu w Złocieńcu do podsumowania takich 

najważniejszych wydarzeń i  inwestycji pod nazwą Gala Noworoczna, na której można byłoby 

przyznawać statuetki „Złocień” w różnych kategoriach. O tym będziemy też Państwa na 

bieżąco informować i konsultować informacje. 2 lutego braliśmy udział w koncercie 

podsumowującym dwudziestolecie chóru Profvoices. Fantastyczne wydarzenie, wielki talent  

i cieszy nas niezmiernie, że taki chór od tylu lat funkcjonuje na terenie naszej gminy. 19 lutego 

brałam udział w odprawie podsumowującej pracę policjantów z Komendy Powiatowej Policji  

w Drawsku Pomorskim. 20 lutego w spotkaniu komisji wspólnej Gminy Wierzchowo razem  

z Burmistrzem Drawska Pomorskiego poruszaliśmy między innymi temat budowy basenu  

w Złocieńcu, jako takiego basenu powiatowego, który dedykowany byłby dla wszystkich 

mieszkańców Powiatu Drawskiego. 24 lutego razem z kierownikiem referatu promocji 

uczestniczyliśmy w walnym zebraniu członków stowarzyszenia Wał Pomorski 1940 rok, który 

działa  na rzecz wspierania samorządu terytorialnego, integracji społeczności lokalnych oraz 

rozwoju gospodarczego, kulturalnego i turystycznego. Do tego stowarzyszenia należy 11 gmin. 

Będziemy na bieżąco Państwa informować jak tą markę Wał Pomorski 1945 oraz drugą markę, 

jak Szwajcaria Połczyńska chcielibyśmy promować. W ogóle mówimy o tych  markach, które 

funkcjonują. Niektórzy mieszkańcy domagają się żeby stworzyć produkt lokalny. To też będzie 

przestrzeń na taką rozmowę. 19 lutego spotkałam się po raz drugi z zespołem młodzieżowym 

doradczym Burmistrza Złocieńca. Między innym omawialiśmy pomysły i plany na tak zwaną 

zieloną transformację miasta. W ramach programu moglibyśmy zaplanować 

i zaprojektować, i o tym też mówimy jako priorytetowych działaniach na terenie naszej gminy, 

zagospodarowanie terenu wokół spichlerza, rewitalizacja Starego Rynku, czy tak zwany 

zielony parking przy targowisku i nabrzeżu rzeki Wąsawy. W ostatnim czasie skierowaliśmy 

pismo do Wojewódzkiego Funduszu  Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w sprawie 

uruchomienia naboru wniosków na dofinansowanie usuwania wyrobów zawierających azbest.  

Informowałam też Państwa, z wielką przyjemnością powtórzę, że wniosek o finansowanie 

projektu pod nazwą: „Adaptacja do zmian klimatu terenu złocienieckiego deptaka przy ulicy 
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Marszałka Józefa Piłsudskiego” w ramach Funduszy Europejskich dla Pomorza Zachodniego 

uzyskał pozytywną ocenę i otrzymał dofinansowanie w wysokości ponad 1.200 000 zł.  Poziom 

dofinansowania projektu wynosi 85% całkowitych wydatków kwalifikowanych. Wczoraj odbył 

się test. Dziękuję Państwu Radnym, którzy mogli przejechać się busem po Złocieńcu, a przejazd 

związany był z uruchomieniem nowej linii od 1 kwietnia 2025 roku  i po tej jeździe testowej  

pojawiły się też te propozycje zmian do projektu uchwały, dziękuję. 

 

Punkt 5: Sprawozdania ustne komisji problemowych Rady Miejskiej w Złocieńcu  

z pracy w okresie międzysesyjnym. 

 

 

Radny Waldemar Buca (Przewodniczący komisji rewizyjnej): 

Komisja rewizyjna odbyła 2 posiedzenia w temacie kontroli wykorzystania w 2024 roku 

środków finansowych z budżetu gminy Złocieniec przeznaczonych dla  Szkoły Podstawowej  

w  Nowym Worowie. W dniu 10 lutego w posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Złocieńca Pani 

Małgorzata Głodek, radca prawny Pani Jolanta Czepę, inspektor ds. oświaty pani Kamila 

Waszczyk. Drugie posiedzenie odbyliśmy 11 lutego. Komisja odbyła posiedzenie  wyjazdowe 

do Szkoły Podstawowej w Nowym Worowie. Protokół będzie dopiero w marcu  ze względu na 

wyjaśnienia Pani Dyrektor. Dziękuję bardzo.  

 

Radna Renata Kawa-Mazur (Przewodnicząca komisji skarg, wniosków i petycji): 

Komisja nie obradowała, dziękuję. 

 

Radny Michał Jakubowski (Przewodniczący komisji rozwoju gospodarczego i budżetu): 

Witam serdecznie. Komisja rozwoju gospodarczego i budżetu odbyła jedno posiedzenie 

w dniu 25 lutego 2025 roku w temacie: Analiza i opiniowanie  projektów uchwał.  

W posiedzeniu komisji udział wzięli: Pani Małgorzata Głodek Burmistrz Złocieńca oraz Pan 

Jacek Zbierajewski Skarbnik gminy. Komisja wysłuchała szczegółowych wyjaśnień do 

wszystkich projektów uchwał będących w porządku obrad dzisiejszej sesji. Ponadto 

członkowie komisji uczestniczyli  w spotkaniu Przedsiębiorców 19 lutego 2025 roku podczas, 

którego wyrazili chęć uczestnictwa w pracach Rady Przedsiębiorców, która w niedługim czasie 

zostanie powołana w porozumieniu z Urzędem Miejskim. Dziękuję bardzo. 

 

Radny Roman Cyc (Przewodniczący komisji zdrowia, spraw społecznych i bezpieczeństwa 

publicznego): 

Komisja zdrowia, spraw społecznych i bezpieczeństwa publicznego w okresie międzysesyjnym 

odbyła jedno spotkanie w dniu 24 lutego tego roku. W posiedzeniu uczestniczyła Burmistrz 

Złocieńca Pani Małgorzata Głodek. Tematami spotkania było analizowanie i opiniowanie 

projektów uchwał oraz  sprawy bieżące. Dziękuję. 

 

Radna Romana Kowalewicz (Przewodnicząca komisji edukacji, sportu i turystyki): 

Komisja edukacji kultury, sportu i turystyki w okresie międzysesyjnym odbyła 2 posiedzenia 

w dniu 10 lutego i w dniu 24 lutego. Tematem pierwszego posiedzenia była sytuacja  

w gminnych przedszkolach. Tematem drugiego posiedzenia była analiza i opiniowanie 
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projektów uchwał. W posiedzeniach komisji uczestniczyła Burmistrz Złocieńca Pani 

Małgorzata Głodek, Pani Kamila Waszczyk inspektor do spraw oświaty, Pani Janina Bednarska 

dyrektor przedszkola imienia Zajączka Złocieniaszka w  Złocieńcu. Dziękuję. 

 

Radny Radosław Pokutyński (Przewodniczący komisji wsi i rolnictwa): 

Komisja wsi i rolnictwa w okresie  międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie w dniu 11 lutego 

2025 roku. W posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz Złocieńca Pani Małgorzata Głodek oraz 

Prezes Zarządu Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Złocieńcu Pan Wojciech Pawłowicz. 

Tematem spotkania były bezpieczeństwo przeciwpożarowe na terenie sołectw, a dokładnie 

hydranty oraz sprawy bieżące Podczas posiedzenia prezes Pan Wojciech Pawłowicz udzielał 

odpowiedzi na pytania oraz odnotował, które hydranty na terenie gminy Złocieniec są 

niesprawne i wymagają kontroli. Wyraził również chęć dalszej współpracy. Dziękuję. 

 

Radna Aneta Kuszmar (Przewodnicząca komisji organizacyjnej): 

Komisja organizacyjna obradowała raz w okresie międzysesyjnym. Posiedzenie komisji odbyło 

się 19 lutego. W posiedzeniu komisji uczestniczyła Pani Burmistrz Małgorzata Głodek oraz 

Zastępca Burmistrza Pan Jacek Szadzewicz. Komisja pracowała nad porządkiem obrad 

dzisiejszej sesji. Członkowie komisji  zapoznali się z informacją z realizacji strategii oraz 

projektami uchwał na dzisiejszą sesję. 

 

Punkt 6: Ocena wdrażania Strategii Rozwoju Gminy Złocieniec na lata 2023 – 2028 za 

rok 2024 – druk nr 137. 

 

Pan Sebastian Kuropatnicki (Kierownik referatu promocji i rozwoju  gospodarczego): 

Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo Radni, Szanowni Państwo, informacja z realizacji 

strategii rozwoju gminy Złocieniec na  lata 2023 - 2028 została sporządzona w związku  

z uchwałą w sprawie harmonogramu oraz wiodących tematów sesji Rady Miejskiej  

w Złocieńcu w 2025 roku. Strategia rozwoju gminy lata 2023 - 2028 jest dokumentem 

samorządu lokalnego określającym  obszary, cele i warunki polityki rozwoju w granicach 

kompetencji władz gminy. Dokument strategii rozwoju gminy Złocieniec został przyjęty 

uchwałą nr LXIX/651/2023 z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie przyjęcia strategii rozwoju 

gminy Złocieniec. Przedstawione w strategii cele są często kontynuacją przedsięwzięć już 

rozpoczętych, nierzadko zaś dotyczą nowych kierunków wynikających z oczekiwań  

mieszkańców, potrzeb rozwojowych miasta i sąsiednich gmin zwłaszcza, że uwarunkowania 

rozwoju większości gmin Pojezierza Drawskiego są podobne, zaś endo i egzo liczne czynniki 

rozwoju są powiązane. Przygotowanie tego dokumentu poprzedzone zostało zebraniem opinii 

mieszkańców, przedsiębiorców,  przedstawicieli organizacji pozarządowych i wielu instytucji 

działających na terenie gminy. Uzyskany w wyniku zebranych opinii obraz Miasta i Gminy 

stanowi cenny materiał, który nie tylko wzbogacił diagnozę lecz także miał wpływ na 

formułowane cele. W dalszej części tej informacji zebraliśmy dla Państwa wszystkie cele 

strategiczne i operacyjne, które  były w ciągu ubiegłego roku realizowane przez poszczególne 

jednostki organizacyjne gminy Złocieniec oraz przez referaty Urzędu Miejskiego w Złocieńcu. 

Myślę, że jest to dość obszerny dokument i nie będę tutaj odczytywał całości. Gdyby były jakieś 

pytania  to zapraszam. Dziękuję bardzo. 
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Punkt 7: Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie przyjęcia Programu osłonowego pt. „Korpus Wsparcia Seniorów” na 

rok 2025 w gminie Złocieniec – druk nr 138; 

 

Pan Leszek Modrzakowski (Kierownik referatu spraw społecznych i zdrowia):  

Pani Przewodnicząca, Państwo Radni - Ministerstwo Rodziny i Polityki Społecznej realizuje 

już od paru lat, a w tym roku ogłosiło kolejną edycję programu Korpus Wsparcia Seniorów na 

rok 2025. Jest to program osłonowy mający na celu zapewnienie wsparcia osobom starszym  

w wieku  60 lat  i więcej i polega na korzystaniu z tak zwanej usługi, opieki medycznej przez 

24 godziny 7 dni w tygodniu. Wsparcie to ma przyczynić się do poczucia bezpieczeństwa osób 

starszych oraz możliwości samodzielnego funkcjonowania w miejscu zamieszkania i poza nim 

poprzez dostęp do tak zwanej opieki na odległość. Ponieważ Gmina Złocieniec przystąpiła  do 

tego programu i zgłosiła zapotrzebowanie na środki budżetowe w wysokości 80% wartości 

skalkulowanego projektu, a projekt ten skalkulowano na 23 490,00 zł i zawiera on w kosztach 

kalkulowanych wyposażenie 15 seniorów w opaski bezpieczeństwa, czyli zakup takich 

teleopasek, zapewnienie łączności każdej z opasek z centrum monitoringu, a przez to 

możliwości  udzielenia adekwatnej pomocy poprzez ten kontakt seniora albo też osób, które też 

sprawują opiekę, bo też oni będą mieli łączność z tym centrum monitoringu. Gmina Złocieniec 

no niejako pilotażowo przystąpiła do tego programu  dlatego ta ilość 15 opasek, ponieważ 

opinie innych gmin są różne na ten temat. Są i optymistyczne i nawet negatywne oceny tego 

projektu.  Przed laty był realizowany inny projekt pod nazwą „Dobre Wsparcie” i on  troszkę 

spalił chyba idę tej teleopieki i sporo Gminy w naszym województwie no jest troszeczkę 

sceptycznie i negatywnie nastawionych do tego programu. My przystępujemy do tego 

programu wiemy, że Wierzchowo, Drawsko Pomorskie realizuje kolejną edycję w tym roku 

tego programu dlatego też i przystąpiliśmy. Program jest tak zwanym programem osłonowym 

w myśl przepisów ustawy o pomocy społecznej stąd też projekt uchwały, który określa treść 

tego programu pod nazwą Korpus Wsparcia Seniorów na rok 2025 w gminie Złocieniec. 

Uchwała też określa, że realizowany ten projekt będzie przez Miejsko-Gminny Ośrodek 

Pomocy Społecznej. Dziękuję bardzo. 

 

Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów “za”, 0 głosów 

“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr IX/114/2025 w sprawie 

przyjęcia Programu osłonowego pt. „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025 w gminie 

Złocieniec. 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  

na sali głosowali za przyjęciem uchwały - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Punkt 7: Podjęcie uchwał: 

b) w sprawie regulaminu określającego dla nauczycieli poszczególnych stopni awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez gminę Złocieniec wysokość stawek 

dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy 

oraz szczegółowe warunki przyznawania tych dodatków, szczegółowe warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 
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doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania nagród i innych 

świadczeń wynikających ze stosunku pracy, z wyłączeniem świadczeń 

z zakładowego funduszu świadczeń socjalnych, świadczenia, o którym mowa w art. 

53a i dodatku, o którym mowa w art. 54 ust. 5 ustawy Karta Nauczyciela – druk 

nr 139; 

 

Pan Leszek Modrzakowski (Kierownik referatu spraw społecznych i zdrowia):  

Pani Przewodnicząca, Państwo Radni pod nieobecność koleżanki, która aktywnie uczestniczyła 

zarówno w redagowaniu tego regulaminu jak i prowadzeniu rozmów z Panią Burmistrz ze 

związkami zawodowymi, ze Związkiem Nauczycielstwa Polskiego przyszło mi przedstawić 

Państwu uzasadnienie, które jest dosyć szczegółowe, jeżeli Państwo się z tym uzasadnieniem 

zapoznali. To jest niejako uchwała zmieniająca chociaż ze względów takich formalno-

prawnych uchyla się dotychczas obowiązującą uchwałę z roku 2018 zmienianą już trzykrotnie. 

Żeby ta uchwała Rady Miejskiej była czytelna dlatego uchyla się przepisy poprzednich uchwał 

i wprowadza się jakby jednolity tekst uchwały. Regulamin dotyczy wszelkiego rodzaju 

dodatków i jeżeli mogę powiedzieć tak skutki finansowe tej regulacji dla gminy Złocieniec 

wynoszą ponad 160 tysięcy tj. 161.332,66 zł. Są to wyliczenia ze szkół i z przedszkola. 

Wprowadza się następujące zmiany: w zakresie dodatków motywacyjnych dla  nauczycieli 

zwiększa się pulę tych środków z 4% na 5% z 5% na 6% - z 4% dla nauczycieli i 5% dla 

dyrektorów na odpowiednio 5% dla nauczycieli i 6% dla dyrektorów. W zakresie dodatku 

funkcyjnego za sprawowanie funkcji dyrektora i wicedyrektora proponuje się tutaj zmianę 

polegająca na przyznaniu dodatku funkcyjnego w zależności od liczby oddziałów jakie ma dana 

placówka i dotychczasowy podział był dosyć rozdrobniony. Teraz proponuje się tylko jakby 

dwa przedziały, czyli dyrektor szkoły liczącej do 15 oddziałów i  powyżej 15 proponowane 

stawki tych dodatków funkcyjnych na pewno są korzystne jeżeli się porówna tą zmianę do 

dotychczasowych. Kolejna zmiana, która niesie za sobą skutki finansowe to jest podniesienie 

dodatku funkcyjnego za wychowawstwo w klasie z 300 zł na 350 złotych. Następnie podnosi 

się dodatek funkcyjny za sprawowanie funkcji mentora ze 100 zł na 150 zł i podnosi się też 

dodatek za sprawowanie funkcji opiekuna stażu ze 100 zł na 150 zł. Łącznie tych pięć zmian 

skutkuje kwotą w budżecie tegorocznym 161.332,66 zł. Natomiast jeszcze wprowadza się tak 

jakby zmiany merytoryczne w treści, które niekoniecznie niosą za sobą skutki finansowe. 

Wcześniej mówiliśmy o puli dodatku motywacyjnego, a teraz mówi się o  zmianie dodatku 

motywacyjnego dla nauczyciela z 10% do 12%. To nie niesie za sobą skutków póki nie będzie 

jakby podniesione, bo to się mieści dalej w puli środków jakie w poszczególnych szkołach będą 

przeznaczone na ten dodatek motywacyjny. Kolejna zmiana merytoryczna to wprowadzono 2 

formularze wniosków o nagrodę. Wcześniej był jeden formularz, teraz są dwa. Rozdzielono 

wniosek o nagrodę Gminy Złocieniec i wniosek o nagrodę Dyrektora szkoły. I jeszcze jedna 

zmiana warunków przyznawania dodatku motywacyjnego - wprowadzono jeszcze jeden  

z warunków, który wynika z rozporządzenia i brzmi on: „Realizowanie w szkole zadań 

edukacyjnych stanowiących priorytety w lokalnej polityce oświatowej.”  Jest to jeden z sześciu 

warunków, które są wpisane do projektu uchwały. Tyle mogę powiedzieć. Regulamin został 

uzgodniony ze Związkiem Nauczycielstwa Polskiego, został podpisany protokół uzgodnienia 

w dniu 17 lutego bez żadnych uwag i rozbieżności. W związku z tym myślę, że zostaje 

przedstawiony ten projekt uchwały pod  Państwa decyzję. Dziękuję. 
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Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów “za”, 0 głosów 

“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr IX/115/2025 w sprawie 

regulaminu określającego dla nauczycieli poszczególnych stopni awansu zawodowego  

w szkołach prowadzonych przez gminę Złocieniec wysokość stawek dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy oraz szczegółowe warunki przyznawania 

tych dodatków, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania nagród 

i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy, z wyłączeniem świadczeń 

z zakładowego funduszu świadczeń socjalnych, świadczenia, o którym mowa w art. 53a  

i dodatku, o którym mowa w art. 54 ust. 5 ustawy Karta Nauczyciela. 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  

na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania jeden głos został nieoddany przez 

Radną Grażynę Kozak) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  

 

Punkt 7: Podjęcie uchwał: 

c) w sprawie udzielenia przez Gminę Złocieniec pomocy finansowej Województwu 

Zachodniopomorskiemu na realizację zadania publicznego – druk nr 140; 

 

Pan Robert Stanek (Kierownik referatu inwestycji): 

Pani Przewodnicząca, Szanowni Radni, Szanowni Państwo, w związku z wnioskiem 

Zachodniopomorskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich działającego, jako realizator projektu, 

w imieniu lidera, beneficjenta Województwa Zachodniopomorskiego w celu zabezpieczenia 

środków w wysokości 927,64 zł zgodnie z zapisami podpisanych listów intencyjnych   

w sprawie zawarcia partnerstwa przy podjęciu stosownych działań na rzecz wytycznych 

i oznakowania sieci tras rowerowych Pomorza Zachodniopomorskiego oraz ewentualnej 

budowie, rozbudowie lub przebudowie infrastruktury technicznej służącej przemieszczanie się 

rowerzystów w ramach przekazanej dotacji zostaną wykonane oznakowania szlaków 

rowerowych na terenie gminy Złocieniec. 

 

Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów “za”, 0 głosów 

“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr IX/116/2025 w sprawie 

udzielenia przez Gminę Złocieniec pomocy finansowej Województwu Zachodniopomorskiemu 

na realizację zadania publicznego.  

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  

na sali głosowali za przyjęciem uchwały - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Punkt 7: Podjęcie uchwał: 

d) w sprawie wysokości cen i opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej gminy Złocieniec - druk nr 141; 

 

Pani Agnieszka Wiczk (Kierownik referatu gospodarki komunalnej): 

Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo, Szanowni Radni, projekt uchwały w sprawie 

wysokości cen i opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej na terenie 

Gminy Złocieniec został podyktowany zwiększeniem aktywności klubów i stowarzyszeń, które 
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prowadzą zajęcia z dziećmi i z młodzieżą na terenie gminy oraz jeszcze w tej uchwale zostały 

zmienione stawki opłat za korzystanie z pola namiotowego na wyspie Ostrów z uwagi na to, że 

wzrosły koszty. Zaktualizowanie tych stawek opłat nastąpiło w porównaniu do innych pól tutaj 

nad jeziorem. Dziękuję. 

 

Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów “za”, 0 głosów 

“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr IX/117/2025 w sprawie 

wysokości cen i opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej gminy 

Złocieniec. 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  

na sali głosowali za przyjęciem uchwały - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Punkt 7: Podjęcie uchwał: 

e) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych i dworców oraz warunków  

i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych i dworców, których 

właścicielem lub zarządzającym jest gmina Złocieniec udostępnionych dla 

operatorów i przewoźników – druk nr 142A; 

 

Pani Agnieszka Wiczk (Kierownik referatu gospodarki komunalnej): 

Projekt tej uchwały powstał w związku z koniecznością uruchomienia nowej linii publicznego 

transportu na  trasie Złocieniec, Złocieniec przez Cieszyno i tutaj w tej uchwale wprowadzono 

dodatkowy przystanek na ulicy Chrobrego, po lewej stronie dodatkowy przystanek na ulicy 

Prusa, po prawej stronie usunięto w tym obecnym projekcie uchwały na tym nowym druku po  

autokorekcie usunięto przystanki na ulicy Bydgoskiej. 

 

Po zreferowaniu projektu uchwały przez Panią Agnieszkę Wiczk została również 

przedstawiona prezentacja przemieszczania się busa na nowej linii autobusowej przebiegającej 

przez miasto Złocieniec. Linia ma ruszyć oficjalnie od kwietnia br. Będzie osiem przejazdów 

dziennie. 

 

Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów “za”, 0 głosów 

“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr IX/118/2025 w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych i dworców oraz warunków i zasad korzystania  

z przystanków komunikacyjnych i dworców, których właścicielem lub zarządzającym jest 

gmina Złocieniec udostępnionych dla operatorów i przewoźników. 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  

na sali głosowali za przyjęciem uchwały - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Punkt 7: Podjęcie uchwał: 

f) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działki nr ewid. 12/5 obręb ewid. 0010, Złocieniec-10 

jednostka ewid. Złocieniec - obszar miejski – druk nr 143; 
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Pan Damian Świercz (Kierownik referatu gospodarki nieruchomościami i urbanistyki): 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado uchwała ma na celu zainicjowanie procedury sporządzania 

planu miejscowego dla działki nr 12/5 w obrębie 10 miasta Złocieńca to jest dawnej stacji paliw. 

Obecnie teren ten przeznaczony jest pod  poszerzenie drogi krajowej. W dobie kiedy wiadomo, 

że  planowane jest wykonanie obwodnicy miasta wiadomym jest, że ten pas drogowy nie będzie 

konieczny w takiej szerokości na tym odcinku. Z drugiej też strony nigdy nie będzie można 

zainwestować tego terenu przy obecnym przeznaczeniu, jakie ma w obecnym planie ten teren. 

Dlatego też zasadnym jest, skoro ta działka położona jest na samym wjeździe do Złocieńca i na 

dzień dzisiejszy stanowi wątpliwą wizytówkę miasta, to zasadnym jest opracowanie nowego 

planu miejscowego dla tego obszaru. Dziękuję bardzo. 

 

Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów “za”, 0 głosów 

“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr IX/119/2025 w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

działki nr ewid. 12/5 obręb ewid. 0010, Złocieniec-10 jednostka ewid. Złocieniec - obszar 

miejski. 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  

na sali głosowali za przyjęciem uchwały - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

 

 

Punkt 7: Podjęcie uchwał: 

g) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla dwóch części 

Śródmieścia miasta Złocieniec – druk nr 144; 

 

Pan Damian Świercz (Kierownik referatu gospodarki nieruchomościami i urbanistyki): 

Żeby była równowaga jedną procedurę planistyczne zaczynamy, więc którąś trzeba skończyć. 

Tak jest w przedstawionym projekcie uchwały. Została zakończona procedura planistyczna 

polegająca na opracowaniu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla dwóch 

części Śródmieścia Złocieńca. Pierwsza część to jest teren ograniczony ulicami Rybacką, 

Staszica i Podmiejską, druga część to jest  teren na wschód od ulicy Sikorskiego poprzez ulicę 

Krętą, 11 listopada do ulicy Zaułek. Właściwie plan miejscowy sankcjonuje zainwestowanie, 

które istnieje na tym terenie, a dodatkowo przeznacza też tereny, które są nie zainwestowane  

a szczególnie a w znacznej części stanowiących własność gminy przeznaczone pod 

budownictwo mieszkaniowe i pod budownictwo usługowe. Jaka jest korzyść przede wszystkim 

ze sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na terenie Śródmieścia? 

Wystarczy spojrzeć jak podzielone są działki, one są niewielkie, często po obrysach budynków 

i jak ciasno robi się w Śródmieściu na tych terenach śródmiejskich. Plan miejscowy przede  

wszystkim zakłada możliwość budowania na granicy i w odległości półtora metra od granicy, 

co jest największą korzyścią bo w przeciwnym razie gdyby ktoś chciał inwestować na danych 

działkach nawet, na istniejącym obiekcie, chciałby go  rozbudowywać musiałby na takie coś 
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uzyskiwać zgody - odstępstwo od przepisów techniczno-budowlanych od ministra. Tak nic 

nowego ten plan właściwie oprócz tego co istnieje już na tym  terenie nie wprowadza. Teren 

jest bardzo mocno zainwestowany przede wszystkim jednak umożliwi też gminie 

zainwestowanie terenów wokół parkingu przy  ulicy Sikorskiego tam przy tych garażach, gdzie 

kiedyś był plac zabaw. To jest teren, który będzie w planie miejscowym przeznaczony pod 

budownictwo mieszkaniowe wielorodzinne. Podobnie tereny po dawnym budynku 

wielorodzinnym przy ulicy Staszica 5 to jest też teren gminny. Będzie możliwe go 

wykorzystanie pod budownictwo mieszkaniowe wielorodzinne i usługowe. Budynki przy ulicy 

11 Listopada 20, 22,  które są pustostanami. Był duży problem co z tymi budynkami zrobić. 

Był opór tutaj ze strony niektórych organów, pewne też warunki trzeba było spełnić, na 

szczęście tym kamieniem trochę milowym jest wprowadzenie planu miejscowego, a dalej 

będziemy myślę działali w kolejnych procedurach.  Dziękuję. 

 

Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów “za”, 0 głosów 

“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr IX/120/2025 w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla dwóch części Śródmieścia miasta 

Złocieniec. 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  

na sali głosowali za przyjęciem uchwały - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

 

Punkt 7: Podjęcie uchwał: 

h) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Stronie Śląskie  

z przeznaczeniem na usuwanie skutków powodzi, która wystąpiła na terenie 

Gminy Stronie Śląskie we wrześniu 2024 roku – druk nr 145; 

 

Pan Krzysztof Leśniowski (Starszy inspektor do spraw ochrony przeciwpożarowej,  

zarządzania kryzysowego i obrony cywilnej): 

Dzień dobry Pani Przewodnicząca, Państwo Radni. Cofniemy się na chwilę do roku 2024 po 

powodzi,  jaka nawiedziła województwo dolnośląskie właśnie w tamtym roku Pani Burmistrz 

zaproponowała udzielenie pomocy finansowej dla gminy Stronie Śląskie. We wrześniu 2024 

roku Rada Miejska wyraziła zgodę na udzielenie ze środków budżetu gminy na rok 2024 

pomocy finansowej gminie Stronie Śląskie w formie dotacji celowej  w wysokości 30.000,00 

zł. Dotacja przeznaczona była na dofinansowanie własnych zadań bieżących związanych  

z usuwaniem skutków powodzi. Warunkiem otrzymania pieniędzy było podpisanie umowy  

w której wskazane było, że niewykorzystane środki dotacji w razie braku realizacji zostaną 

przekazane na konto Urzędu Miejskiego w Złocieńcu. W dniu 8 stycznia 2025 roku do gminy  

wpłynęło pismo od Burmistrza Stronia Śląskiego z podziękowaniami za pomoc finansową oraz 

informacją, że środki te nie zostały wykorzystane i zgodnie z ustawowymi zapisami zostały 

zwrócone na konto naszej Gminy. Jednocześnie Burmistrz Stronia Śląskiego poprosił,  ponowił 

prośbę o wsparcie finansowe bo gmina Stronie Śląskie w dalszym ciągu jest na etapie usuwania 

skutków kataklizmów związanych z wystąpieniem powodzi w 2024 roku w związku 
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 z powyższym opierając się o zasady wzajemnej pomocy wspólnoty solidarności zasadnym jest 

podjęcie tej uchwały. Dziękuję. 

 

Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów “za”, 0 głosów 

“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr IX/121/2025 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Stronie Śląskie z przeznaczeniem na usuwanie 

skutków powodzi, która wystąpiła na terenie Gminy Stronie Śląskie we wrześniu 2024 roku. 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  

na sali głosowali za przyjęciem uchwały - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Punkt 7: Podjęcie uchwał: 

i) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Złocieniec na 2025 rok – druk nr 

146; 

 

Pan Jacek Zbierajewski (Skarbnik Gminy Złocieniec):  

Szanowna Rado, wskutek podjętej uchwały dochody gminy Złocieniec ulegną zmniejszeniu  

o kwotę ogółem 1.740.000,00 zł. Na tak dużą kwotę mają wpływ przede wszystkim dwa 

czynniki: są to zmniejszenia konkretnie 1.060.000,00 zł zdejmujemy z dochodów w związku  

z tym, że nie możemy uzyskać środków na realizację zadania inwestycyjnego dotyczącego 

budowy ulicy Promiennej oraz zmniejszenie na kwotę 925.000,00 zł z podobną przesłanką,  ale 

chodzi tym razem o salę gimnastyczną w Nowym Worowie - tutaj brak jest możliwości 

pozyskiwania środków. Ponadto wprowadzamy 105.000,00 zł jako dofinansowanie  

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej jako zabezpieczenie 

niemalże połowy wkładu własnego Gminy do zakupu samochodu strażackiego - łączna wartość 

1.500,000,00 zł wkład własny to 240.000,00 zł. Kolejne zwiększenie to wprowadzenie środków 

europejskich na zadanie, o którym wspominała dzisiaj Pani Burmistrz to jest przebudowa 

deptaka. Na ten rok planujemy wydać kwotę 63.000,00 złotych na dokumentację - dochody to 

53.000,00 zł 85% z wydatków kwalifikowalnych. Ostatnie z  istotnych zwiększeń to jest 18.000 

zł jako środki z Funduszu Pomocy na dodatkowe zadania oświatowe. Jeżeli chodzi o  wydatki 

to są zmieniane wskutek przytoczonych wyżej dochodów oraz zabezpieczamy środki, którymi 

już dysponujemy. Teraz najważniejsze z tych zmian to zabezpieczenie 320.000,00 zł na 

realizację imprez kulturalnych przez Złocieniecki Ośrodek. Kolejna ważna zmiana 

to zabezpieczenie 30.000,00 zł na pomoc w usuwaniu skutków powodzi oraz zabezpieczenie  

20.000,00 zł na prace remontowe przy świetlicach wiejskich. To były wydatki bieżące. Jeżeli 

chodzi o wydatki inwestycyjne,  to uwalniając wkłady własne z tych dwóch dużych inwestycji  

zabezpieczamy 886.000,00 zł na przebudowę ulicy Szkolnej,  ponadto na zakup działki 206/7 

obręb Siecino, na modernizację infrastruktury sportowej Euroboiska w  Złocieńcu to jest kwota 

80.000,00 zł  oraz modernizacji kompleksu Orlik 2012 Złocieńcu na PFU 10.000,00 zł. I warto 

jeszcze dodać, że w tych 80.000,00 zł wspomnianych przed chwilą 40.000,00 zł możemy 

odzyskać z Urzędu Marszałkowskiego jako dotacją. Dziękuję. 

 

Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów “za”, 0 głosów 

“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr IX/122/2025 w sprawie 
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dokonania zmian w budżecie Gminy Złocieniec na 2025 rok. 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  

na sali głosowali za przyjęciem uchwały - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Punkt 7: Podjęcie uchwał: 

j) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Złocieniec na lata 2025 – 2032 – druk nr 147; 

 

Pan Jacek Zbierajewski (Skarbnik Gminy Złocieniec):  

Głównym powodem dla jakiego dokonujemy zmian w wieloletniej prognozie finansowej  

Gminy to zmiany w przedsięwzięciach, wprowadzamy nowe przedsięwzięcia takie jak: 

modernizacja deptaka już wcześniej wspomnianego i trzy nowe przedsięwzięcia w  ramach 

ZIT-u to jest odbudowa Wzgórza Zamkowego, modernizacja starej stanicy wodnej oraz 

modernizacja spichlerza. Dokonujemy zmian w  jednym zadaniu ZIT-owskim, który już 

mieliśmy wprowadzony wraz z projektem WPF - to jest odbudowa parku Żubra oraz 

zabezpieczamy dodatkowe środki w przebudowie ulicy Szkolnej, to co jest spowodowane 

zmianami w budżecie oraz  usuwamy zadanie inwestycyjne takie jak budowa sali 

gimnastycznej w Nowym Worowie. To jest wszystko spowodowane zmianami w uchwale,  

którą przed chwilą podejmowaliśmy. Oprócz trzech zadań ZIT-owskich, które tak naprawdę są 

wprowadzane, ale nie będą jakby realizowane w tym roku a w przyszłym są to środki 

pozyskiwane z zewnątrz. Dziękuję bardzo. 

 

Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów “za”, 0 głosów 

“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr IX/123/2025 zmieniająca 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złocieniec na lata 2025 – 2032. 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  

na sali głosowali za przyjęciem uchwały - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Punkt 8 : Komunikaty i oświadczenia. 

 

Radna Romana Kowalewicz: 

Pani Przewodnicząca, Państwo Radni, drodzy Goście, chciałabym się odnieść do komentarza 

jaki ukazał się w niedawnym czasie na Facebooku z podpisem pana Krystiana Wierzbowskiego,  

który twierdzi, że jakoby ja, czyli Przewodnicząca komisji edukacji, kultury, sportu 

 i turystyki miałam źle wypowiadać się o dyrektorach, którzy obecnie zajmują stanowiska w 

naszych jednostkach w szkołach i w przedszkolu.  Jest to nieprawda pan  Krystian manipuluje 

informacjami i nic takiego nie miało miejsca. Zresztą w odpowiedzi, która była wcześniej tam 

zeskanowana  i umieszczona na Facebooku to była informacja jaką dokładnie komisja udzieliła, 

ale oczywiście Pan Krystian nie omieszkał skomentować tego po swojemu. Ja się w tym 

momencie czuję urażona bo ja wiele z tych osób znam długie lata, współpracowałam z  nim  

i nigdy nic takiego nie miało miejsca, żebym miała źle o tych ludziach mówić. Także chciałam 

to publicznie powiedzieć Państwu, że no niestety tutaj Pan się kolejny raz pomylił albo próbuje 

manipulować wypowiedziami. Dziękuję bardzo. 
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Radna Barbara Pawłowska: 

Szanowni Radni, Szanowna Pani  Przewodnicząca, w imieniu mieszkańców sołectwa Linowno 

co prawda jest to gmina Drawsko Pomorskie, sołectwa Kosobudy, sołectwa Suliszewo  

chciałabym poinformować Państwa, że jest planowana inwestycja budowa kurników, fermy 

kurzej. Jest to ponad 100 milionowa inwestycja, inwestor ma być z Wielkopolski bo byłam na 

tym  spotkaniu na 150 hektarach po byłym pegeerze. Chciałabym przekazać Państwu odczucia 

mieszkańców bezpośrednio z Linowna jak i też z ościennych sołectw czyli Lubieszewo, 

Kosobudy, Suliszewo, że sprzeciw jest tutaj 100% ponieważ mamy już biogazownie i wiemy 

co za tym idzie. Jest nieprawdą bo to co powiedział inwestor rzekomy inwestor, że będzie woda  

pobierana ze studni głębinowej, a we wniosku jest, nie wiem ile to panie prezesie jest w tym 

prawdy, że  we wniosku jest woda z sieci wodociągowej o co martwią się bardzo mieszkańcy. 

Tak czy siak my jako mieszkańcy gminy Złocieniec, czyli Sołectwo Lubieszewo, Stawno, ja 

jako sołtys i radna złożyłam apel w imieniu mieszkańców, jako Stowarzyszenie zarówno 

Stowarzyszenie Przyjaciół Pojezierza Drawskiego, czyli Lubieszewo i Stowarzyszenie Green 

World, też się odnieśliśmy negatywnie do tego. Chciałabym, żebyście mieli Państwo 

świadomość co w ościennej gminie może się zadziać i wesprzeć mieszkańców. Jeśli zajdzie 

taka konieczność, jeśli będzie kolejne spotkanie poinformuję Państwa żebyście mogli 

skorzystać  i wesprzeć tych ludzi bo są przerażeni. Bardzo podobna sytuacja była  

w Lubieszewie kiedy miała powstać  tam mega farma, buta inwestora, brak  szacunku, 

konkretów. Osobiście mam nadzieję że nie powstanie ta ferma. Dziwi mnie jeszcze jedno co 

bym chciała tak nadmienić, wyartykułować. Mówimy tak tyle o gminach turystycznych. Ja 

rozumiem, że każdy ma prawo złożyć wniosek, podobnie mieszkańcy tylko to koliduje 

 w  odczuciu i moim i mieszkańców skoro turystyka to nie tego typu inwestycje. Także mówiąc 

krótko bardzo, bardzo proszę w imieniu mieszkańców o wsparcie i tutaj mówię uświadamiam 

Państwa co się może zadziać. Gdyby było zebranie ja Państwa poinformuję. To koniec tego 

tematu. Natomiast chciałabym podziękować, jako sołtys, nie wiem czy jestem pierwszym 

sołectwem, ale ruszyły  prace remontu bieżących dróg śródpolnych. Bardzo serdecznie dziękuję 

bo była w katastrofalnym stanie droga i mam nadzieję, że będzie to służyć mieszkańcom. 

Dziękuję ślicznie. 

 

Radny Roman Cyc: 

Ja tylko tak technicznie, myślę , że na przyszłą sesje dobrze byłoby jakby Pani Przewodnicząca 

miała podgląd przed sobą, a nie za sobą, dziękuję.  

 

Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 

Pan informatyk mi to obiecał. 

 

Pani Joanna Kulesza (Główny specjalista ds. organizacji pozarządowych i współpracy  

z przedsiębiorcami w Drawsku Pomorskim): 

Szanowni Państwo Radni, Pani Burmistrz, Pani Przewodnicząca ja bardzo dziękuję, że akurat 

w gminie w której widzę, że te formy dialogu społecznego są praktykowane i w takim 

momencie kiedy chociażby z Panią Urszulą tak rozmawiałyśmy przez chwilę na temat 

inwestorów i inwestycji Gminy Pojezierza Drawskiego, które są wyjątkowym diamentem jeżeli 

chodzi o bogactwo  ekologiczne, naturalne i które może w dłuższej perspektywie przy 
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zachowaniu tych walorów być podobnie jak w  krajach zachodnich ekskluzywną turystyką. Ja 

chciałam bardzo zachęcić państwa radnych i mieszkańców do inwestycji, którymi są 

mieszkańcy. Zmienia się może tak po pierwsze kooperatywa Organizacji Pozarządowych 28  

z terenu Pojezierza  Drawskiego nie ma żadnych politycznych aspiracji. Tutaj założeniem było 

to, że wszystkie organizacje, które wchodzą w kooperatywy to nie są w składach zarządu, nie 

ma radnych, nie ma też osób, które planują  w przyszłości zajmować jakieś  funkcje publiczne. 

Stworzyliśmy ją po to by rozwiązywać dotychczasowe problemy, które pojedynczo było trudno 

rozwiązać organizacjom i stąd  między innymi ten, czyli pozyskiwanie środków zewnętrznych. 

Jeżeli jest 28 organizacji pozarządowych o bardzo różnym potencjale, bo to jest od Kół 

Gospodyń Wiejskich do dużych organizacji, jesteśmy w stanie zaproponować państwu radnym, 

Gminy nie tylko Złocieniec, ale  również powiatu Drawskiego to, że będziemy tworzyć miejsca 

pracy to, że w naszych strukturach tworzymy takie Centrum Obsługi administracyjno-

księgowo-projektowej-marketingowej dla organizacji. Zmieniają się przepisy prawa,  gdzie na 

wielu poziomach, bo to jest i prawo dotyczące zatrudnienia, gdzie inwestor prywatny, czy 

inwestor, organizacje pozarządowe będą traktowane na równo jeżeli chodzi o chociażby 

działalność gospodarczą, czy świadczenie usług społecznych. Wiele naszych organizacji na 

dzień dzisiejszy nie spełnia wymogów prawnych, a chociażby zamieszania sprawozdań 

finansowych na BIP-ie  i tak dalej. W związku z tym taka pomoc, która odciąży urząd od obsługi 

tych organizacji mam nadzieję, że zdobędzie Państwa poparcie Kolejne to ten fakt, że 

mieszkańcy z własnej inicjatywy poprzez organizacje, które już znacie sami chcą być 

inwestorami na swoim terenie tutaj gdzie mieszkają i tutaj też tworzyć miejsca pracy. Słyszałam 

dzisiaj, że kierownik referatu do spraw społecznych mówił o dofinansowaniu z Funduszy 

Europejskich Pomorza Zachodniego. To taką samą możliwość  mają organizacje pozarządowe 

i te miliony, o których Państwo mówicie, że pozyskuje  jako JST to tak  samo może pozyskiwać 

kooperatywa. Dotychczas było to niemożliwe ponieważ nasze organizacje są rozdrobnione. Ja 

naprawdę bardzo dużo jeździłam po  naszym powiecie, żeby te organizacje się zebrały, żeby 

ten kapitał ludzki, który  jest bardzo zróżnicowany i dzięki temu mamy propozycję dla Państwa 

partnerstwa powiatu właśnie z kooperatywą gdzie zaopiekujemy się taką niszą rynkową, którą 

są absolwenci naszych szkół i w ramach Centrum Integracji Społecznej będą mogli przechodzić 

szkolenia, będą mogli zdobywać kwalifikacje, będą mogli też przekonać się, czy dany zawód 

im  pasuje w tych proponowanych zawodach - to między innymi grafik komputerowy, mamy 

też o wysokich kwalifikacjach dyrektora w marketingu, a przede wszystkim docenienia tych 

walorów, które mamy już dzisiaj typu na przykład drobna  produkcja  lokalnej żywności, czy 

też małe przetwórstwo z zaangażowaniem kół Gospodyń Wiejskich. Całą strukturę 

przygotowujemy razem z Ośrodkiem Wsparcia Ekonomii Społecznej i przygotowujemy 

wniosek na 6 i 13 i dzisiaj w ramach mojej roli, czyli przedstawiciela jednej z 28 organizacji 

chce Państwa  prosić o  rozważenie właśnie takiego partnerstwa, gdzie partnerem byłby powiat 

drawski łącznie z gminami tworzącymi powiat drawski, gdzie w ramach tej działalności 

możemy się zaopiekować organizacjami albo nawet po pierwsze zaopiekować organizacjami, 

uczyć takiej samoorganizacji, uczyć też tego, że wynagrodzenie jest za prace. Zapraszam 

Państwa wszystkich na  wagary 21 marca do Kalisza Pomorskiego tam będziecie Państwo 

mogli sami się przekonać jak funkcjonuje kooperatywa i jakiego rodzaju szeroki wachlarz usług 

świadczy. Dziękuję bardzo, jeżeli czas był za długi to przepraszam ale chętnie odpowiem na 

pytania. 
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Radna Monika Kuczyńska-Kochana: 

Chciałam zapytać gdzie w Kaliszu 21 marca, gdzie się spotykacie? 

 

Pani Joanna Kulesza (Główny specjalista ds. organizacji pozarządowych i współpracy 

 z przedsiębiorcami w Drawsku Pomorskim): 

Wagary w centrum miasta, czyli Plac  przy Pałacu Wedlów i w piwnicy. Tam też jest ogromnym 

atutem to, że na przykład program przygotowują same organizacje to te każda z organizacji jest 

niezależna i zobaczycie jak fajnie ze sobą współpracują. Ja już widzę na przykład po wnioskach, 

które wpłynęły do powiatu drawskiego. Dziękuję bardzo. 

 

Punkt 9. Trybuna obywatelska. 

 

Nikt nie zgłosił chęci wystąpienia podczas Trybuny Obywatelskiej, w związku z czym 

przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Punkt 10: Zamknięcie sesji. 

 

Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 

Stwierdzam, iż porządek obrad został wyczerpany. Dziękuję Państwu Radnym, Pani Burmistrz 

i Panu Burmistrzowi, wszystkim uczestnikom dzisiejszej sesji. Zamykam IX sesję Rady 

Miejskiej w Złocieńcu  (godz. 15:12) 

 

 

 

Protokołowała                                                                                    Przewodnicząca Rady    

        

Marzena Skupień                 Aneta Kuszmar 

 

 


